
Najväčší športový klub v meste, ktorý má pod 
svojou hlavičkou zriadené štyri družstvá prí-
praviek, dve žiakov, dve mužstvá dorastencov 
a jeden káder žien a mužov, v minulom roku 
získal od mesta fi nančné prostriedky vo výške 
87 748 €. Časť peňazí je účelovo pridelená 
pre údržbu klubu, ihriska, na prepravné a 1600 
€ z Komisie pre mládež a telesnú výchovu zís-
kali mládežnícke družstvá pre svoju činnosť 
a turnaje. O 23 000 € viac ako v minulom roku, 
konkrétne 64 526 €, obsahoval transfer pre 
celý FK Spartak. 
Výška dotácie od mesta na tento rok sa zatiaľ 
zvyšovať nebude. Primátor mesta je však pri-
pravený naďalej podporovať športovú mládež, 
všetko ale závisí od ekonomického vývoja 
v priebehu roka. Nevylučuje sa situácia, kedy 
by bolo žiaduce dodatočne prideliť nevyhnutne 
potrebné fi nancie na chod klubu.
„Podľa našich predstáv na fungovanie klubu 
v tých najskromnejších podmienkach je treba 
najmenej 100 000 € ročne. Keď sme začínali 
v FK, mládežnícke kategórie fungovali veľmi 
slabo. Prípravky neboli, žiaci ako tak a do-
rastenci vypadli do 4. ligy. Všetkých ich spolu 
bolo asi 60. Dnes je to okolo 200 chlapcov. 
Teraz sa výchove mládeže venujú všetko 

fundovaní tréneri alebo pedagógovia a ich 
práca sa odzrkadľuje vo výsledkoch, za čo 
im patrí veľké uznanie a vďaka. Touto cestou 
chceme poďakovať aj rodičom, ktorí pomáhajú 
a v neposlednom rade aj sponzorom“, vysvet-
ľuje svoj pohľad na situáciu manažér klubu 
Dušan Jankovič. V súčasnosti majú problémy 
predovšetkým mládežnícke družstvá, a to 
najmä so zabezpečením pravidelného fun-
govania tímov. V tomto období je to situácia 
s tréningovými priestormi. Pokiaľ nechcú vo 
výchove futbalistov oproti súperom zaostávať, 
musia si tréneri hľadať voľné miesta v te-
locvičniach škôl v meste. V majetku mesta 
je pritom napríklad športová hala, kde by sa 
deti mohli plnohodnotne pripravovať. Väčšinu 
dňa tento priestor ale využívajú basketbalové 
a hádzanárske družstvá. Riešením problému 
s tréningovými plochami počas súťažného 
obdobia (marec - november) malo byť zrekon-
štruovanie ihriska a kabín v H. Ozorovciach. 
Problém pravidelného využívania tohto ihriska 
je však v tom, že nejestvuje žiadna spoločná 
forma prepravy z mesta. Treba predovšetkým 
myslieť na najmenšie deti a ich bezpečnosť. 
Zostáva len možnosť prepravy rodinnými 
automobilmi. Pri troche snahy by sa ale snáď 
riešenie nájsť dalo...
„Ak sa vedeniu mesta podarí vykúpiť pozemky 
pod tréningovým ihriskom, je v našich silách 
tu do konca roku vybudovať ihrisko s umelou 
trávou, ktoré tak potrebujeme. Aj keď sa nám 
podarilo v lete vybudovať mládežnícke cen-
trum v Horných Ozorovciach, tréningových 
plôch, hlavne v zime, máme málo a za umelou 
trávou musíme chodiť okolo 60 km, čo nám 
zbytočne zvyšuje náklady. A to nehovorím, 
že by sme si privyrobili prenajímaním ihriska“, 
dodáva Jankovič.
Pozemok pod areálom FK Spartak a zim-
ným štadiónom tvorí jeden celok, ktorý sa 

skladá z 12 parciel. Vlastníkmi sú tak súk-
romné osoby, časť pozemku je vo vlastníctve 
alebo prenájme mesta a správu nad viacerými 
časťami vykonáva aj Slovenský pozemkový 
fond. Jedná sa o tie parcely, ktorých vlastníci 
sú nebohí a k ich majetku sa nehlásia žiadni 
dediči. Súkromným osobám, vlastniacim kon-
krétne časti tohto areálu, boli prostredníctvom 
mestského úradu zasielané písomné žiadosti 
o ďalšiu komunikáciu ohľadom uzatvorenia 
zmluvy o odpredaji alebo nájme. Zložitejšia 
situácia je však pri vysporiadaní pozemkov 
pod správcom - Slovenským pozemkovým 
fondom, ktorý nemá mandát na nakladanie 
s pozemkami. V tomto prípade bude teda 
náročné, ak nie nemožné, dosiahnuť žiadaný 
cieľ.      
V novinových článkoch trénerov mládeže ste 
sa mohli už pomerne často dočítať o ďakov-
ných slovách na adresu rodičov. Tí ak chceli, 
aby sa deti turnajov zúčastnili a nabrali tak 
cenné skúsenosti, museli štartovné a cestu 
uhradiť alebo sami v plných autách cestovať 
do miest konania. Podporu fungovania druž-
stiev by mal ale aspoň sčasti, ak nie úplne, 
zabezpečiť samotný klub. Tu vraj ale chýba 
i materiálno-technické zabezpečenie trénin-
gového procesu a nahlas sa hovorí aj o ne-
dostatočnom odmeňovaní práce samotných 
trénerov.  
Na otázku ohľadom možného oddelenia fi -
nancovania mládežníckych družstiev Dušan 
Jankovič odpovedal: „Nevidíme dôvod odde-
ľovať mládež od dospelých. Nám ide o to, aby 
fungoval klub ako celok. Ja viem, že viacerí 
by najradšej mužstvo dospelých zrušili, ale 
poučme sa z chýb druhých, ktorí takýto krok 
urobili a dnes sa k mužstvám dospelých vra-
cajú. Potom to stojí oveľa viac, ako to teraz 
udržať. Máme aj svoje skúsenosti, keď dospe-
lí postupovali zo 4.ligy. 
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Hľadajú sa spolužiaci
 po viac ako 40 rokoch

Ak ste v rokoch 1969-72 navštevovali 
tatrovácke učilište a vyšli ste z triedy 
3.B, A alebo C, ozvite sa a zavolajte pani 
Márie Bielichovej, rod. Kováčovej, ktorá 
hľadá svojich dávnych kamarátov. 
Kontakt: 0904 409 255

„Prosím, ozvite sa.“ 

Dobrý deň, chcela by som sa 
poďakovať, personálu, hlavne jednej 
mladej tmavohnedej žene za to, že 
ma vyhľadala na internete a vrátila 
mi tak peňaženku, ktorú som zabudla 
v Tesco v lekárni položenú na 
pulte. Zároveň chcem poďakovať 
i neznámemu pánovi, ktorý ju odovzdal 
lekárničke, keď ju našiel. 
Ďakujem veľmi pekne. 

S pozdravom 
Hokšová Darina z Trenčína

Poďakovanie
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Klub slovenskych turistov Banovce n. B.�

CESTOVATELSKY FESTIVAL

5.3.2011 od 10.00h v MsKS 

(bývalý ZK VAB Tatra)

Vstupné 2,5 € 

´´
´´

´

Filmový klubu 
Kassandra 

vás vo štvrtok 31. januára 2013 o 
20.00 h pozýva do Mestského kultúrneho 
strediska na premietanie fi lmu 

Biela stuha
MP12, nemecky, čb, 144 min. 

Vstupné: 1,50€ Členovia FK: 1,00€

Réžia: Michael Haneke,

Kamera: Christian Berger,
Strih: Monika Willi, 
Herci - postavy: Christian Friedel – uči-
teľ, Leonie Beneschová – Eva, Ulrich 
Tukur – barón, Ursina Lardiová – barón-
ka, Burghart Klaussner - pastor

Tohto krásneho ľadového slona postavili deti z MŠ Hollého za pomoci svojich učiteliek. :)

Snehová krajina
Najčítanejšie články píšu 
v bánovskom gymnáziu

Školský servis TASR opäť hodnotil. Zo všetkých 
publikovaných príspevkov odmenil desať najčítanejších. 
Gymnázium Janka Jesenského malo medzi nimi tri 
ocenené články, čím sa stalo najúspešnejšou školou. Dva 
víťazné texty  vyšli z pera Eriky Hankovej, šéfredaktorky 
školského časopisu. Zvlášť veľký úspech zaznamenal 
príspevok  Najlepšiu diplomovú prácu v Česku napísal 
Slovák. Prináša rozhovor s Martinom Kacvinským, 
absolventom bánovského gymnázia a víťazom českej 
súťaže Diplomová práca roku 2012. Erike i Martinovi 
blahoželáme!                     MŠ

SZZP č. 3
Vás pozýva na

Fašiangovú zábavu 
2.2.2013 o 16:00 h v MsKS, 

Do tanca hrá HS Vega.
Vstupné: 7 € (hudba a večera)

Vstupenky je možné zakúpiť v Klube dôchodcov na 
Farskej ulici.

2.3. 2013 od 10.00h v  MsKS
(bývalý ZK VAB Tatra)



Napriek tomu, že budova MsKS nie je vo 
vyhovujúcom stave, rok 2012 bol z pohľadu 
kultúrnych a spoločenských podujatí rôznorodý. 
Medzi novinky patrilo podujatie pre mladých 
Majáles, tematické diskotéky ako alternatíva aj 
pre strednú generáciu, výstava poľovných trofejí, 
jarmok, ktorý sa po novom koná dvakrát do roka, 
súťaž Mladý moderátor, ktorá dala možnosť 
mladým talentom, oslavy Dňa matiek trochu 
inak ako bývalo zvykom, výstavy (Čaro jesene – 
prezentácie diel seniorov, Anton Jánošík – život 
a dielo, M. R. Štefánik – diplomat a astronaut), 
burza ošatenia, či spoluorganizovanie 
športových podujatí ako Bánovská bežecká 
liga, Majstrovstvá Slovenska v cyklokrose či 
tradičné cyklistické podujatie Bánovská parenica. 
V minulom roku sa tiež podarilo obnoviť činnosť 
filmového klubu Kassandra ako alternatívy 
ku komerčnému kinu. Nemenej výrazným 
počinom bol výnimočný projekt MňamFest – 
farmársky festival dobrôt nášho regiónu, na 
ktorého príprave sa podieľalo mesto Bánovce 
nad Bebravou, Poľnohospodárska komora 
a Mestské kultúrne stredisko. Druhým ročníkom 
tohto podujatia sa začala tradícia organizovania 
udalosti, ktorej cieľom je podpora regiónu, jeho 
poľnohospodárov a kultúrnych tradícií. No 
treba spomenúť aj to, že zopár podujatí sa 
uskutočniť nepodarilo. Hlavnou príčinou boli 
podmienky ich realizácie. Svedčí o tom i fakt, 
že kvôli nedostačujúcej vybavenosti (napr. 
šatne) bolo nutné zrušiť avizované podujatie 
Tanec medzi črepinami, o ktoré bol zo strany 
verejnosti pomerne veľký záujem, či plánované 
predstavenie Radošinského naivného divadla. 
Uskutočnenie najmä divadelných predstavení 
bude z tohto dôvodu aj v budúcnosti značne 
komplikované. 

Peňazí jednoducho niet. Vraj... Z tohto 
dôvodu bol na mestskom zastupiteľstve 
v decembri minulého roku rozpočet Mestského 
kultúrneho strediska značne okresaný. 
Hlavným argumentom na tento krok bol fakt, 
že rozpočet nespĺňal šetriace opatrenia, ku 
ktorým sa zaviazali samosprávy po dohode 
s vládou. Stanovilo sa percento, o ktoré 
museli byť pôvodné rozpočty na rok 2012 

znížené. Je nesmierne dôležité uvedomiť si, 
že toto opatrenie nie je možné použiť plošne 
na všetky položky rozpočtu. Najmä nie tam, 
kde príjmy v už navrhovanom rozpočte nie sú 
schopné pokryť všetky náklady. Pri porovnávaní 
rozpočtov Mestského kultúrneho strediska 
v rokoch 2008 – 2013, ktoré zobrazuje tabuľka, 
je zrejmé, že oblasť kultúry v našom meste na 
svoj chod potrebuje prinajmenšom 200 000 € (v 
roku 2011, kedy bol rozpočet vo výške 206 000 
€, vykazovalo Mestské kultúrne stredisko 
a Bánovské kultúrne centrum pozitívny 
hospodársky výsledok vo výške spolu približne 
8 700 € ). Do sumy potrebnej na prevádzku 
je zahrnuté financovanie chodu Mestského 
kultúrneho strediska vrátane Bánovského 
televízneho vysielania a Bánovských novín 
a tiež Knižnice Ľ. Štúra, čiže Bánovského 
kultúrneho centra. Ku kráteniu rozpočtu na 
nastávajúce obdobie došlo v decembri roku 
2011 aj 2012. Hlavným argumentom bola 
vždy potreba šetrenia financií. Akým – takým 
uspokojením má byť prísľub, že v priebehu roka 
sa v prípade chýbania financií tieto prostriedky 
dodatočne schvália. Ako ale môžeme sľúbiť také 
niečo, keď vieme, že prostriedky jednoducho 
nebudú a v súčasnosti neexistuje ani predstava, 
odkiaľ by mohli byť poskytnuté? Touto úpravou 
rozpočtu Mestského kultúrneho strediska sa 
dostávame do situácie, keď už teraz vieme, 
že hospodársky výsledok organizácie vôbec 
nebude potešujúci. Ponúkané návody na 
riešenie situácie, ktoré hovoria o tom, že „treba 
zarábať“ sú ako keby ani neboli. Vnímavý čitateľ 
určite rozumie, že pokiaľ sa má organizácia ako 
Mestské kultúrne stredisko zaoberať činnosťou, 
pre ktorú bola vytvorená, je nemožné, aby pri 
nedostačujúcej podpore mesta vytvárala zisk. 
Má totiž iba obmedzené možnosti vytvárať 
príjmy z vlastných tržieb, ktoré určite nepokryjú 
jej náklady. 

Vráťme sa však ešte k činnosti Mestského 
kultúrneho strediska v roku 2012. V oblasti 

regionálnych médií sa udiala podstatná 
zmena. Začali vychádzať Bánovské noviny, 
ktoré sa osamostatnili od súkromného 
inzertného týždenníka Europrofit. Ich vydávanie 
zabezpečuje samotné mesto prostredníctvom 
vlastnej organizácie (MsKS). Toto periodikum 
má ambície stať sa plnohodnotným 
regionálnym spravodajským týždenníkom 
a tím ľudí podieľajúci sa na jeho tvorbe, sa 
snaží o neustále zlepšovanie a dosahovanie 
stále vyššej kvality. Je pravda, že je to úloha 
neľahká a vyžaduje pomerne veľa času. 
To však nie je prekážkou v odhodlaní. Pre 
občanov však môže byť mätúce, keď do svojich 
schránok dostávajú „viac druhov Bánovských 
novín“. Áno, Bánovské noviny vychádzajú aj 
v rámci týždenníka Europrofit. Oprávnenosť 
používať tento názov má na základe registrácie 
v zozname periodickej tlače na Ministerstve 
kultúry však Mestské kultúrne stredisko ako 
vydavateľ týchto novín. Spoločnosť vydávajúca 
Europrofit si však podala žiadosť o pridelenie 
ochrannej známky na Úrad priemyselného 
vlastníctva, ktorá je momentálne stále v procese 
posudzovania. V praxi to znamená, že pokiaľ 
bude žiadosti vyhovené, Mestské kultúrne 
stredisko ako vydavateľ Bánovských novín 
už tento názov pre svoje periodikum používať 
nebude môcť. Vzhľadom k histórii a tradícii 
vydávania Bánovských novín mestom Bánovce 
bola proti tejto žiadosti podaná námietka, no je 
len na kompetentných úradoch ako v tejto veci 
rozhodnú. Každopádne, ide o veľký paradox 
v tom, ak sa nejaký súkromný subjekt snaží 
vtesnať sa do pozície „mestský“ a pritom byť 
hlavnou konkurenciou vlastnej organizácie 
samosprávy. 

Len v priebehu času sa uvidí, kam sa bude 
činnosť v meste v oblasti kultúry uberať. Je však 
povinnosťou samosprávy a jej subjektov mať 
záujem na tom, aby boli otvorené pre podnety 
občanov a reflektovať ich požiadavky. Tak to je 
i v prípade Mestského kultúrneho strediska.

Košice sú európskym hlavným mestom kultúry. 
Rovnako ako aj francúzske Marseille, ale o tom 
sa u nás zo žiarlivosti veľa nehovorí. Do konca 
minulého roka bol jedným z európskych hlavných 
miest kultúry aj slovinský Maribor. Je pekné, že 
hneď o rok nato, titul udelili Slovensku. Možno 
si mysleli, že ak by tak neurobili, tak by sme si 
navzájom závideli. Veď aj vlajky máme takmer 
rovnaké určite len preto, aby jeden z nás nemal 
krajšiu, no nie? A naraz nám titul udeliť nemohli, 
pretože by v tom ľudia mali zmätok a upodozrievali 
by nás, že jeden zo štátov je iba umelo vytvorený, 
tieňový, na zdvojnásobenie peňazí od Európskej 
únie. Ale koniec špekuláciám, teraz treba hlavne 
intenzívne myslieť na Košice a obsadiť všetky 
ľudské telepatické kanály, aby sa na ne prišlo 
pozrieť čo najviac ľudí.
Podľa rebríčka, ktorý zostavil najväčší cestovný 
sprievodca na svete LonelyPlanet, je Slovensko 
dokonca jednou z desiatich krajín, ktoré sa tento 
rok určite oplatí vidieť. Mohlo by sa zdať, že už 
to pre náš cestovný ruch ani nemohlo dopadnúť 
lepšie. Väčšinou sa však čosi pokazí aspoň 
natoľko, že sa to dostane do hlavných správ. 
Napríklad starostova manželka, ktorá sa nejakou 
náhodou ocitla v hlavnom programe otváracieho 
ceremoniálu. Mimochodom, pani v tých najlepších 
rokoch, ktorá sa intenzívne snaží preraziť 
v slovenskej populárnej tvorbe. Ktovie prečo ju 
medzi seba tí zlí hudobníci nechcú vziať. Kvôli 
tomuto škandálu dokonca zvažovala neprísť aj 
najväčšia hviezda programu Jamiroquai, ktorá si 
svoju účasť nakoniec našťastie nerozmyslela.
Nová hymna Košíc tiež neobišla práve najlepšie. 
Povedzme si otvorene – textovo rozhodne patrí 
k tým jednoduchším. V refréne sa napríklad 
spieva: „Je to mesto, kde stretávam ľudí...“ Akoby 
sa čosi také v iných mestách vôbec nestávalo.
Jedno však projektu EHMK Košice treba priznať. 
Majú krásne video. Slovensko nie je taká veľká 
krajina, aby sme sa niekedy nemohli ísť pozrieť 
na jej druhý koniec. Otváracím ceremoniálom to 
totiž všetko len začalo.                 Ria

2noviny@kulturabn.sk

Knižnica Ľ. Štúra

Dňa 11.1. o 20.05 h bola hliadka MsP telefonicky požiadaná Integrovaným 
záchranným systémom o preverenie oznámenia, že na Ulici A. Dubčeka 
má na zemi ležať neznáma osoba.  Hliadka po príchode na miesto zistila, 
že sa jedná o M.B., ktorý bol značne pod vplyvom alkoholu. Menovaný 
nebol zranený a po prebratí bol usmernený do vchodu, kde má trvalé 
bydlisko. 

Dňa 19.1. o 11.15 h bola hliadka MsP privolaná do záhradkárskej osady 
v lokalite mesta s oznamom, že tam pravdepodobne niekto kradne drevo. 
Po príchode na miesto hliadka prichytila troch občanov rómskej identity 
ako rozbíjali sekerou drevenú stenu pri chatke. Mali so sebou dve káry, 
na ktorých chceli drevo a hranoly odviezť. Lustráciou sa zistilo, že sa 
jedná o M.H., M.K. a L.V. z Bánoviec nad Bebravou. Priestupok je v štádiu 
riešenia.     

Mestská polícia hlási

28. január 2013

Všetci pozerajú na východ

Inzercia

Pre Mestskú knižnicu Ľ. Štúra boli zakúpené nové tituly pre vás, čita-
teľov.  Z nich si môžete vybrať aj napríklad:

 

 
 

Prorok (2012)         S. J. Parrisová
Jeseň roku 1583, nad Anglickom sa sťahujú hrozivé znamenia. 
Astrologický úkaz ohlasuje úsvit nového veku a trón kráľovnej Alžbety je 
v ohrození.

Prvý bozk (2012)             Anna Ludwig
Tak toto ešte Charlotte chýbalo! Rodinná dovolenka pri Gardskom jazere 
s matkiným novým a totálne nemožným priateľom Klausom. Charlotta 
sa snaží zo všetkých síl, aby tej hroznej dovolenke zabránila, bohužiaľ 
márne.

Rituál (Skutočné príbehy) (2012)              Matt Baglio
Rituál ponúka vzrušujúci, ale aj vážny pohľad na tému exorcizmu a je 
doplnený fascinujúcimi skutočnými výpoveďami posadnutých osôb. 

Skrotenie zvodcu (2012)            Stephanie Laurensová
Ak muž z rodu Cynsterovcov stretne ženu svojich snov, nenájde pokoj, 
kým ju nebude mať po svojom boku...

Slečna nebezpečná (2012)         Jana Benková
Nový sexi román pre ženy o hazardovaní s láskou od autorky letných. 
Tentoraz o tom, aké dokážeme byť k mužom potvory... Ale aj oni k nám...

Prenajmem 1-i. byt na Ul. K priehrade, ihneď. ČT 0903 340 555, 0949 
545 637
Vyučujem AJ. t.č.: 09087057

O kultúre v Bánovciach nad 
Bebravou

Píše riaditeľka Mestského 
kultúrneho strediska 

1.kategória: 
POÉZIA: 
I.Pastová – ZŠ Dvorec, 
A.Lučanská – ZŠ Šišov, 
S.Sufiyan – ZŠ Gorazdova, 
M.Kožiak – ZŠ Partizánska, 
B.Hanková – ZŠ Komen-
ského, D.Panáček – ZŠ 
Dvorec,  L.Balážová – ZŠ 
Dvorec
PRÓZA: 
J. Kohút – ZŠ Slatina n.B., 
S.Adameová – ZŠ Uhrovec, 
A.Farský – ZŠ Partizánska, 
L.Lehocká – ZŠ Školská, 
K.Podobová – ZŠ Školská, 
L.Hučko – ZŠ Gorazdova, 
V.Želiezková – ZŠ Gora-
zdova

2.kategória:
POÉZIA:
L.Duchová – ZŠ Školská, 
B.Bernoláková – ZŠ Parti-
zánska, M.Bolfa – ZŠ Du-
klianska, T.Viktoríniová – 
ZŠ Školská, M.Koleno – ZŠ 
Školská, K.Kršková – ZŠ 
Partizánska, P.M.Mikušová 
– ZŠ Komenského
PRÓZA: 
B.Vondrová – ZŠ Duklianska, 
S.Nákolími – ZŠ Duklianska, 
K.Lobotková – ZŠ Gora-
zdova, N.Kobydová – ZŠ 
Gorazdova, A.Kozačková – 
ZŠ Gorazdova, P.Hrubá – ZŠ 
Komenského, A.Gloneková 
– ZŠ Komenského

3.kategória:
POÉZIA: 
D.Šípka – ZŠ Uhrovec,  
J.Jarolínová – ZŠ Uhrovec, 
M.Zvalo – ZŠ Komenského
PRÓZA: 
P.Košťál – ZŠ Školská, 
V.Tuchyňová – ZŠ Gora-
zdova, T. Šinská – ZŠ 
Gorazdova

4.kategória:
POÉZIA: 
D.Vido – SOŠ Farská

Práce hodnotila odborná 
porota v zložení: predse-
da Silvester Lavrík, Karol 
Horváth a Ladislav Kerata. 

  
v 19. ročníku autorskej literárnej súťaže získali: 

Poskytnutá dotácia na prevádzku MsKS s.r.o. a BKC p.o. v rokoch 2008-2012

Navrhovaná 
prevádzková 

dotácia
Úpravy počas roka Spolu* Kapitálová 

dotácia**

Rok 2008 190 865 € 190 865 € 27 418 €

Rok 2009 204 143 € 204 143 € 16 597 €

Rok 2010 190 000 € 190 000 € 0 €

Rok 2011 190 000 € (+) 16 000 206 000 € 0 €

Rok 2012 216 000 € -30 000 € (+) 12 000 186 000 € 0 €

Rok 2013 196 167 € -11 000 € 185 167 € 3 000 €

*(reálne poskytnuté peniaze na prevádzku)
**(účelovo viazané prostriedky, napr. na nákup techniky atď.)
Tabuľka zobrazuje prehľad o poskytnutej dotácii na prevádzku kultúrnych inštitúcií, nezobrazuje výšku 
transferov na jednotlivé podujatia, ktoré sa v priebehu rokov menia a sú viazané na konkrétne podujatie. 

Ako to vyzeralo na samotnom odovzdávaní cien 25. januára, si pozrite v BTV od štvrtka 31.1.

ZM



Pre plesovú sezónu 2013 sa po osemročnej prestávke podarilo znovu 
zorganizovať i prominentný PLES ŠPORTOVCOV, ktorého zaujímavý 
program obohatilo tiež odovzdávanie cien pre najlepších ŠPORTOVCOV 
ROKA 2012.
Komisia, ktorá jednotlivých nominovaných hodnotila, napokon rozhodla 
nasledovne: 

Kategória mládež:
Benedikt Jánošík – Karate Klub Trend1. 
Jozef Mesiarkin – Mestský zápasnícky klub2. 
Samuel Jakub – FK Spartak (U10)3. 

Kategória kolektív:
Družstvo žiakov – Karate Klub Trend1. 
Družstvo mladších žiakov – Mestský zápasnícky klub2. 
Družstvo prípravky FK Spartak U113. 

3.  Staršie žiačky, hádzaná – Jednota Sokol Gabor 
  
Kategória dospelí:

Anton Dobeš – za športový výkon pri pokuse o zdolávanie Mt. 1. 
Everestu
Martin Koiš – Ford Team Slovakia2. 
Martina Novosádová – Jednota Sokol Gabor3. 

3. Dalibor Križma – brankár družstva dospelých FK Spartak

Kategória Bánovčania reprezentujúci iné mesto:
Cysklista Lukáš Bátora – CK Banská Bystrica1. 
Armwrestler Juraj Michalička – AWK Zvolen2. 
Hádzanárka Zuzana Hollá – Juventa Michalovce3. 

Cenu primátora mesta za vzornú reprezentáciu Bánoviec nad Bebravou 
získali Marián Jakubík z Fight Gym, majster Slovenska v MMA a grapplingu, 
2. miesto získal na majstrovstvách EU v Rusku v MMA.

A Dávid Ďatelinka, Strong Man, ktorý sa na podujatí Bánovský silák umiestnil 
na 2. pozícii a je tiež víťazom Slovenského pohára.     
                    kh

3 28. január 2013

Dokončenie zo  str. 1

SPOLOČENSKÁ KRONIKA
Narodili sa:

Viliam Chmelár, Lukáš Tóth, Max Bobula, Ema Chlpeková, Šimon Križan, 
Andrej Chromík, Monika Duchovičová, Terézia Kováčiková, Liliana 
Tonková, Michal Záprt, Júlia Bronišová

Zosobášili sa:
Robert Matejka a Gabriela Matejková

Opustili nás:
Helena Bencelová 1922; Anna Baranková rod. Valachová 1941; Ján 
Kubica 1926, Ľubomír Botka 1952, Ján Ondruška 1936

>>

Pripravovaná zmena organizačnej štruktúry 
mestského úradu si vyžiadala okrem iného 
aj zmenu umiestnenia kancelárií v budovách 
mestského úradu. V budove mestského úra-
du na Ul. Farská 3 boli presťahované kan-
celárie Odboru školstva a mládeže na II. 
poschodie a kancelárie Odboru regionálne-
ho rozvoja sú v súčasnosti umiestnené na I. 
poschodí v uvedenej budove MsÚ, z dôvodu 
lepšieho prístupu pre občanov. Telefonické 
kontakty zostali pôvodné.

V prípade, že potrebujete vybaviť záležitosti 
týkajúce sa problematiky životného prostre-
dia a tuhého komunálneho odpadu, kance-
lária Oddelenia životného prostredia sa 
nachádza na prízemí budovy MsÚ na Ul. 
Farská 3, oproti pokladni. Oddelenie zahŕňa 
a zabezpečuje široké spektrum služieb v 
problematike životného prostredia, prenese-
ného výkonu štátnej správy na úseku ochra-
ny ovzdušia, vôd, prírody a krajiny, koncepciu 

tvorby a ochrany životného prostredia vráta-
ne vydávania rozhodnutí a dozornej činnosti 
na úseku jednotlivých zložiek ŽP, pripravuje 
a vypracúva žiadosti a stanoviská za mesto 
pre účel získania fi nančných prostriedkov na 
zlepšenie a údržbu všetkých zložiek ŽP, kon-
trolnú činnosť organizácii zabezpečujúcich 
činnosť pre mesto na úseku ŽP, zabezpeču-
je úlohy vyplývajúce z príslušnej legislatívy 
a rozhodnutí štátnych orgánov, ďalej návrhy, 
obstarávanie a schvaľovanie projektových 
dokumentácií a kompletnú stavebnú pripra-
venosť investičných akcií zlepšujúcich ŽP. 
Telefonický kontakt na zamestnancov zostá-
va nezmenený, 038/7629141,038/7629146.

Oddelenie dopravy, obchodu a služieb 
bolo presťahované z budovy mestského 
úradu z Nám. Ľ. Štúra a v súčasnosti už sídli 
v priestoroch budovy mestského úradu na 
Ul. Farská 3, na prízemí v kancelárii oproti 
pokladni. Oddelenie zabezpečuje údržbu 
verejného osvetlenia, mestského rozhlasu, 
miestnych komunikácií, dopravného znače-
nia, rieši problematiku MHD, túlavých zvierat 
na území mesta. Na oddelení sa vydávajú 

aj rybárske preukazy. Zmenil sa telefonický 
kontakt na uvedené oddelenie, nové te-
lefónne číslo je  038/7629148. Oddelenie 
sociálnych vecí, z ktorého je naplánované 
vytvorenie samostatného odboru, zostáva 
v starých priestoroch. Nová kancelária 
prvého kontaktu sa bude nachádzať v prí-
zemnom trakte budovy na Námestí Ľ. Štúra, 
pričom vchod do priestorov kancelárie bude 
z dvora starého mestského úradu.
Občania mesta budú o pripravovaných 
zmenách týkajúcich sa zmeny organizačnej 
štruktúry mestského úradu pravidelne a včas 
informovaní prostredníctvom Bánovských 
novín, Bánovskej televízie, webového sídla 
mesta Bánovce nad Bebravou a na úrad-
ných tabuliach mesta.              im

Niektoré odbory MsÚ 
zmenili pôsobiská

Nasledujúca PRÁVNA PORADŇA 
sa v priestoroch MsÚ na Ul. Farská 
uskutoční v stredu 6. februára od 
14.00 do 17.00 h. 

V Gabore by sa v blízkej budúcnosti 
počet zamestnancov nemal meniť

Dcérsky výrobný závod nemeckej spoločnosti zaznamenal 
v minulom roku niekoľko nárastov. Jeden z najväčších 
zamestnávateľov v regióne sa v roku 2012 počtom 
vyrobených párov topánok priblížil k 3 miliónom. „Uvidíme, či 
sa nám podarí prelomiť magickú trojku už v ďalšom období. 
Vyzerá to ale na dobrý rok“, vyjadril sa konateľ spoločnosti 
Ing. Juraj Vodička. Čo je podstatné, na rok 2013 má fi rma 
stabilný výhľad, čo znamená, že by sa počet zamestnancov 
nemal dramaticky meniť. V porovnaní s rokom 2011 sa 
stavy zvýšili o približne 50 ľudí. Nie je prekvapením, že 
z celkového počtu je až 72% žien. Vedenie si zakladá i na 
poskytovaní pracovných príležitostí zdravotne postihnutým 
osobám. V závode ich pracuje celkom 20. Možno sa i tento 
počet v budúcnosti zvýši.       khViac o šachu na www.sach.sk

Šachový rébus
Biely na ťahu dá mat druhým ťahom.

Zvýšenie poplatkov za opatrovateľskú službu

Dňa 13.12.2012 bol uznesením Mestského zastupiteľstva č.316/2012 
schválený doplnok č.5 k VZN č.51 mesta Bánovce nad Bebravou 
o poskytovaní sociálnych služieb a o úhrade za tieto služby, ktorým sa 
menila výška úhrady na 1€ za 1hodinu poskytnutej opatrovateľskej 
služby. Nová sadzba úhrady za 1 hodinu poskytovanej opatrovateľskej 
sociálnej služby stanovená týmto nariadením je účinná od 1.3.2013.  
Do 28.2.2013 výška úhrady za opatrovateľskú službu určená mestom 
podľa VZN č. 51 čl. 5 ods. 3 zostáva nezmenená:
a) 0,20 € za 1 hodinu poskytnutej služby, ak príjem fyzickej osoby, ktorej je 

poskytovaná služba je do 300 € mesačne,
b) 0,50 € za 1 hodinu poskytnutej služby, ak príjem fyzickej osoby, ktorej je 

poskytovaná služba je nad 300 € mesačne.
r

Mládež, ktorá tu vyrastá, musí mať nejaký cieľ, aby sme ich 
nevychovávali len pre okolie. 
Teraz dostávajú priestor aj medzi dospelými, i keď tréne-
rovi dorastu sa to nepáči. Na jeseň v mužstve dospelých 
dostavali príležitosť traja dorastenci. 
Do zimnej prípravy sú teraz zapojení Halás, Zaťko, Dzúrik 
a Líška. Takže nerozdeľujme sa, pracujme spoločne a vy-
tvárajme dobré podmienky pre futbal spolu: vedenie klubu 
- mesto - rodičia - sponzori.
Kroky k zlepšeniu situácie a náprave by mali vzísť z hláv 
ľudí poverených riadením FK Spartak.
Záujmom verejnosti je hlavne družstvo dospelých, no klub 
by mal podporovať aj svoje mladé talenty, aby v družstve 
dospelých mal o pár rokov kto hrávať na požadovanej 
úrovni. Podľa informácií sa už začali podnikať určité kro-
ky: „Od budúceho školského roku chceme znovu obnoviť 
spoluprácu so ZŠ Partizánska a otvoriť športovú triedu so 
zameraním na futbal“, dodáva na záver Dušan Jankovič.  
Výchova šikovných futbalistov, ktorí sa už dnes vedia 
presadiť na kvalitne obsadených turnajoch, by mala byť 
jedným z hlavných cieľov fungovania každej športovej or-
ganizácie. Najdôležitejšie je, aby sa už veci v tomto smere 
pohli vpred a nemalo to všetko negatívne vplyvy na futbal 
v celom bánovskom okrese.        kh

Ako to bude s mládežou v FK 
Spartak ?

Pre plesovú sezónu 2013 sa po osemročnej prestávke podarilo znovu 
zorganizovať i prominentný PLES ŠPORTOVCOV, ktorého zaujímavý 

PLES ŠPORTOVCOV

Zľava: J. Mesiarkin, S. Jakub, B. Jánošík



Naši pretekári z KK 
Trend úspešne re-
prezentujú mesto 
Bánovce na súťa-
žiach na Slovensku 
i v zahraničí
Karate je v našom meste zásluhou 
Karate klubu TREND už trinásť ro-
kov. Pri zrode klubu stál Peter Bežák 
spoločne s priateľmi. Úlohou tohto 
športu je rozvíjať osobnosť človeka 
po fyzickej aj psychickej stránke. 
Viac informácií o karate a klube 
Trend nám poskytol držiteľ čierneho 
pásu – 4. Danu, čo je druhý najvyšší 
technický stupeň na Slovensku 
udelený v Japonsku pred japonskou 
komisiou. Peter Bežák sa karate ve-
nuje už 27 rokov a o jeho trénerských 
úspechoch s mladými talentami vedia 
ľudia v širokom okolí.
     

Nie každý pozná váš karate klub 
Trend. Čo sa dá o ňom povedať, 
čím sa zaoberáte, pre koho je klub 
určený?
Hlavnou náplňou nášho klubu je 
venovať sa príprave detí na špor-
tové súťaže v karate. KK TREND 
je členom Západoslovenského 

i Slovenského zväzu karate, ktorý je 
členom Európskej a Svetovej fede-
rácie karate. Naši pretekári úspešne 
reprezentujú mesto Bánovce na 
súťažiach na Slovensku i v zahra-
ničí. Keďže športové karate vzniklo 
z bojového umenia, ktoré sa často 
stáva životnou cestou pokoja, silné-
ho ducha a harmónie, cvičiť ho môžu 
všetci bez vekového obmedzenia. Aj 
pretekár, ktorý skončí súťažiť, môže 
sa venovať karate po celý život.

Čo všetko sa naučí chlapec alebo 
dievča, keď sa prihlási na karate?  
Základom je pohybová a kondičná 
príprava, všeobecná a špeciálna 
(formou špeciálnych karate cvikov), 
úlohou ktorej je pripraviť dieťa na 
samotné karate. Celý tréningový 
proces od vstupu do telocvične 
(vchádza sa s pozdravom – krátky 
úklon), cez rozcvičku, rozťahovanie, 
kondičku, cez samotné cvičenie 
karate, až po krátke uvoľnenie. 
Záver je zdravotným a meditačným 
cvičením. Už prvý postoj, ktorý sa učí 
v karate, ozdravujúco vplýva od očí, 
cez kostrovú sústavu, na tráviacu, 
dýchaciu, nervovú sústavu až po 
srdcovo cievny systém. Pomocou 
karate vzhľadom na zameranie na 
maximálnu účinnosť, rýchlosť, eko-
nomickosť, úspornosť síl pomocou 
uvoľnenia a techniky, získavajú deti 
správne pohybové návyky a tým aj 

predpoklady na akýkoľvek druh špor-
tu. Zároveň umožňujú minimalizovať 
aj zranenia. 

Ako často a kde trénujete?
Vzhľadom na športové zameranie na 
celoslovenskej aj na medzinárodnej 
úrovni, je minimum trikrát do týždňa. 
Tí najlepší však trénujú často štyri 
až päťkrát počas týždňa. Cvičíme v 
Strednej odbornej škole na Farskej 
ulici.    

Dá sa v skratke vysvetliť, čo je 
Kata a Kumite?
Naozaj iba v skratke. Kata je súborné 
cvičenie, ktoré má presne stanovené 
pravidlá. A Kumite je športový zápas 
medzi dvomi pretekármi na základe 
pravidiel.

Aké úspechy ste dosiahli v minu-
lom roku?
V roku 2012 sme dosiahli dva tituly 
Víťaza Európskeho pohára, dve 
strieborné a päť bronzových medailí 
z Európskeho pohára, ďalej  tri tituly 
Majstrov Slovenska, tri striebor-
né a sedem bronzových medailí 
z Majstrovstiev Slovenska. Skončili 
sme ako najúspešnejší mládežnícky 
klub
v Západoslovenskom zväze karate. 
Aktuálne sme sa umiestnili na 1. 
mieste v súťaži Športovec roka jed-
notlivcov 2012 v mládežníckej 

kategórii a 1. miesto v kategórii ko-
lektív roka 2012 mesta Bánovce nad 
Bebravou. 
Túto cenu si veľmi vážim ako ocene-
nie mojej práce, snahy detí a rodičov. 
Ďakujeme!                     aj
Fotka s primátorom Bánoviec 
Mariánom Chovancom z udeľovania 
ocenení športovec roka 2012: 

Zľava: Benedikt Jánošík 
1.miesto Víťaz Európskeho pohára 
st. žiaci; 1. miesto Majster Slovenska 
kumite st. žiaci; 1. miesto Majster 
Slovenska kata družstvá
Dominik Jánošík 1. miesto Víťaz 
Európskeho pohára ml. žiaci; 2. miesto 
Majstrovstvá Slovenska kata jednotliv-
ci; 1. miesto Majster Slovenska kata 
družstvá
Peter Bežák - tréner

4sportbnn@gmail.com
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Riešenie šachovej partie

1. Dxe6+ (Biela dáma berie pešiaka na E6, šachuje kráľa.) Vd7 (Jediná obrana proti šachu je predstavenie 
veže na pole D7.)
2. Dxd7≠ (Biela dáma krytá vežou berie vežu na D7 a dáva mat. Čierny kráľ nemože ustúpiť na pole B8 , 
ktoré napáda biely strelec.)

Výsledky 10.kola:
A.skupina
ŠKP - Chudá Lehota 5:4 (2:1)
P.Varga 2, S.Turek, M.Galis, P.Valach 
- M.Stolárik 2, M.Pál, M.Švajc.
FC Bayern Krásna Ves - 
Smeráci - Colo Colo 7:2 (2:0)
P.Mačas, B.Ševčík, L.Kozinka, 
M.Chudý, P.Hano, T.Šedivý, D.Gabaj 
- P.Mikloš 2.
Hella - El Fuňo 0:5 (0:2) 
S.Mikloš 4, T.Hanko.

B.skupina
FC Liverpool V.Držkovce - Amatéri 
7:3 (3:2)
R.Mrocek 2, M.Kyselica, J.Božik, 
M.Mášik, L.Jandák, M.Hošek - 
R.Gabriška 2, P.Kristlík.
FC Bayern Krásna Ves - Uhrovec 5:0 
(kont.Uhrovec neprišiel)
Jasklo - BN Taxi 6:5 (3:2)
P.Benca 2, A.Masarovič 2, M.Slovák, 
M.Masarovič - J.Pitlovaný 2, M.Giéci, 
L.Vavro, T.Herda.

Poradie strelcov:
16 gólov - E.Škarba /Jasklo/, 15 
gólov - L.Vavro /BN Taxi/,  12 
gólov - M.Bodocký /Jasklo/, 11 gó-
lov - J.Poštrk /FC Liverpool Veľké 
Držkovce/, 10 gólov - P.Botka /
Hella/, M.Hošek /FC Liverpool Veľké 
Držkovce/, 9 gólov -R.Hrubý /El 
Fuňo/, M.Borcha /BN Taxi/...

Program 11.kola 
(Nedeľa 3.2.2013):

O 9. - 12.miesto + štvrťfinále:
14:00 A5 – B6  Colo Colo - Tatran 
Uhrovec
14:50 B5 – A6  FC Bayern Krásna 
Ves - Chudá Lehota
15:40 A1 – B4 ŠKP - Amatéri
16:30 B1 – A4 FC Liverpool V.D. 
- Hella
17:20 A2 – B3 El Fuňo - Jasklo
18:10 B2 – A3 BN Taxi - Smeráci
18:10 Jasklo - BN Taxi

jf

BÁNOVSKÁ  HALOVÁ  FUTBALOVÁ  LIGA

1. ŠKP 10 7 2 1 39:23 23
2. EL FUŇO 10 5 4 1 45:22 19
3. SMERÁCI 10 5 2 3 41:24 17
4. HELLA 10 4 3 3 36:21 15
5. COLO COLO 10 2 1 7 19:36 7
6. CHUDÁ LEHOTA 10 1 0 9 25:80 3

1. FC Liverpool V.D. 10 8 1 1 67:32 25
2. BN Taxi 10 6 3 1 52:21 21
3. Jasklo 10 6 2 2 63:36 20
4. Amatéri 10 3 1 6 34:49 10
5. FC Bayern Kr. V. 10 1 0 9 30:87 3
6. Tatran Uhrovec 10 2 1 7 31:57 1

skupina A skupina B

V nedeľu 27. januára sa v mestskom 
parku uskutočnilo 1. kolo ďalšieho roč-
níka Bánovskej bežeckej ligy. Celkovo 
41 bežcov si prišlo odbehnúť trať s dĺž-
kou 4 km, čo v týchto podmienkach 
znamenalo 8 kôl po 500 m.

V kategórii Muži A (1998-84) súťažilo 
8 športovcov. Pre víťazstvo si s časom 
16:52 dobehol Kristián Podlucký, repre-
zentant VIA LS. Tesne za ním skončili 
s výsledkom 16:55 cieľ prebehol Tomáš 
Podpora z Trenčína. Trojicu tentokrát 
uzatváral domáci Lukáš Bátora.   
Kategóriu Muži B (1983-74) repre-
zentovalo 9 bežcov, z ktorých bol 
najrýchlejší Milan Makiš z Trenčína 
s časom 16 minút 40 sekúnd. O ne-
celú minútu neskôr dobehol i druhý 
Stanislav Kobida a tretí Boris Göndöč, 
obaja z Bánoviec.  
Spomedzi siedmich bežcov v kategórii 
Muži C (1973-64) mal najlepšiu kondič-
ku Jozef Števica z KRB Partizánske. 

Za ním skončili Pavol Grňo z Brezolúp 
a Dušan Ďuračka pretekajúci za 
SOKOL Šišov.
Za kategóriu Muži D (1963-54) bežali 
dvaja muži. Do cieľa dorazili v poradí 
Jozef Oprchál z Čachtíc a Drahomír 
Dubnička z Bánoviec.
Najstaršiu kategóriu ME (1953 a star-
ší) reprezentovali štyria páni. V tejto 
vekovej kategórii bol v sobotu najrých-
lejší známy športovec Ferdinand Husár 
z Trenčína.  
Kategória Ženy A (1998-74) mala 
zastúpenie v piatich bežkyniach. S ča-
som 19:42 bola najlepšia Veronika 
Kováčová-Bakalárová z Trenčína. Druhé 
miesto obsadila Barbora Doskočilová 
z Čachtíc a tretia pozícia patrila Mária 
Stanovičová z Partizánskeho.

Dve ženy z kategórie B (1973 a staršie) 
dobehli v nasledovnom poradí: 1. Emília 
Pšeneková z Dubnice nad Váhom, 2. 
Jana Masariková z Trenčína.     kh

Cez víkend sa stretnutiami 10.kola ukončila základná časť Bánovskej halovej 
ligy. 
Podľa slov hlavného organizátora Jozefa Farkaša mala celá časť plynulý 
priebeh, bolo vidieť kvalitné zápasy, hralo sa v duchu fair-play. Menším 
sklamaním boli výkony Tatranu Uhrovec, s ktorým sa počítalo, vo štvrťfi-
nále. V stretnutiach play off by mali zápasy ešte viac nabrať na kvalite. 

V A skupine dominovalo ŠKP, B skupinu vyhral Liverpool Veľké 
Držkovce. 
Primát najlepšieho strelca pripadol Škarbovi z Jaskla, ktorý zaznamenal 
16 gólov. 
Stretnutia play off štartujú 3. februára.

/družstvu TATRAN UHROVEC bolo odrátaných 
6 bodov/

Chlapci z U13 na 
Myjave bronzoví, vo 

Svinnej prví
V nedeľu 20. januára 2013 sa druž-
stvo trénera Mária Ragana zúčast-
nilo halového futbalového turnaja 
U12 na Myjave. Za účasti šiestich 
kolektívov naši mladší žiaci odohrali 
zápasy systémom každý s každým. 
V piatich stretnutiach zaznamenal 
tím mladších žiakov 2 výhry, rovnaký 
počet remíz a jednu prehru. Napriek 
solídnym výsledkom tréner Ragan 
po turnaji neoplýval spokojnosťou:
„Tento turnaj nám nevyšiel podľa 
mojich predstáv, viacerí chlapci 
nepredviedli ani svoj  bežný štan-
dard. Z tohto pohľadu môžeme 
byť s tretím miestom spokojní. 
Na záver by som sa chcel poďako-
vať všetkým rodičom, ktorí si už po 
niekoľkýkrát urobili čas a na vlast-
ných autách, na vlastné náklady, 
odviezli deti na turnaj a samozrejme 
sa zložili na štartovné.“

Zostava:
A.Zelenák- D.Daniš, M.Král, 
A.Pristach, V.Srnec, E.Divéky, 
R.Krúpa, F.Galis, V.Láska
Konečné poradie:  1. Spartak 
Myjava 2.FC Baník Horná Nitra 

3.FK Spartak Bánovce n.B. 4. FK 
Inter Bratislava 5.MFK Dubnica 
n/V. 6.FK Raven Považská Bystrica 

O týždeň neskôr cestovala  
„Raganova“ družina na turnaj 
do Svinnej. Tam si v konkurencii 
siedmich tímov vybojovala zlato! 
Mladší žiaci prešli turnajom bez 
akéhokoľvek zakolísania a ako 
jediní neokúsili trpkosť prehry. 
Z impozantným skóre  23:4 sa 
tak stali zaslúženým víťazom 
turnaja. Za zmienku stojí hattrick 
Dominika Daniša v stretnutí proti 
Sencu.

Výsledky turnaja: 
FK Dubnica –  Bánovce 1:4 Laska 2, 
Galis, Parkaň
Bánovce – FC Petržalka 3:1 Parkaň 
2, Zelenák
Bánovce – Považská Bystrica 5:1 
Daniš, Zelenák 2, Diveky, Laska
Bánovce – Ilava 3:1 Parkaň 2, Laska 
Bánovce - Jaslovské Bohunice 4:0 
Daniš, Diveky 2, Parkaň
Bánovce – SFM Senec 4:0 Daniš 
3,Ragan Konečné poradie:

Bánovce n.B.
Dubnica n.V.
FC Petržalka

Považská Bystrica
Jaslovské Bohunice

Ilava
Senec

A.Jakubík: „Kráčame po správnej ceste, výsledky 
a hlavne výkony, sú toho dôkazom“
Mladí hokejisti majú z hokejovej sezóny odohrané už dve tretiny. 26. januára sa 
zverenci Andreja Jakubíka predstavili v Detve a o deň neskôr v Turčianskych 
Tepliciach. V prvom prípade nastúpili prípravkári a žiaci Spartaka na maj-
strovské stretnutia, v druhom prípade sa predstavili na turnaji.  
Vysokým favoritom stretnutí v Detve boli Stredoslováci z hokejových tried, ktorí 
nakoniec aj svoju dominanciu potvrdili. Nie však tak, ako si predstavovali. Naši prí-
pravkári, rovnako tak žiaci, podali vo svojich stretnutiach bojovné výkony a ukázali, 
že sa stále zlepšujú. Napriek prehrám 17:1 a 15:0 prejavil tréner Bánoviec s výko-
nom svojich zverencov spokojnosť: “Hrať zápas proti súperovi, ktorý má športové 
hokejové triedy, je nerovný boj. Každý hráč Detvy je v sezóne šesťkrát viac na 
ľade ako ten náš. Myslím, že to hovorí za všetko. Napriek tomu je vidieť, že naši 
hráči robia veľký posun, či už v korčuľovaní alebo v herných činnostiach jednotlivca. 
Ak by sme sa v oboch stretnutiach vyvarovali niekoľkých zbytočných taktických 
chýb, výsledky mohli byť pre náš ešte povzbudivejšie. Kráčame po správnej ceste, 
výsledky a hlavne výkony sú toho dôkazom “ 

Prípravka: Detva – Bánovce nad Bebravou  15:0 ( 2:0, 7:0, 6:0 ) Zostava: Šlosiarik 
- Škerda, Straňak, Zemeč, Nikolíny, Černuška, Líška, Líška, Pastva, Jakubík   
Starší žiaci: Detva – Bánovce nad Bebravou  17:1 ( 3:0, 7:0, 5:0 ) Zostava: 
Peťovský- Kšiňan, Zaťko, Srnec, Rusnák, - Chlba, Minárik, Višváder, Kosík, 
Machala, Kasala, Krchník, Fico Góly: B. Machala

O deň si starší žiaci zahrali na turnaji v Turčianskych Tepliciach. Užitočnú kon-
frontáciu proti dvom najlepším tímom ligy odštartovali Bánovčania stretnutím proti 
domácim. Zverenci Andreja Jakubíka prehrali po dobrom výkone 11:2, keď oba 
góly našich strelil Matúš Srnec. V druhom zápase turnaja sme narazili na Detvu. 
Neprešlo ani 24 hodín a opäť sme sa postavili proti Stredoslovákom. Pokiaľ sme 
v sobotu podali dobrý výkon, v nedeľu sa nám viedlo výborne. Nepoddajný súper z 
Detvy nás definitívne zlomil až 10 minút pred koncom, keď zvýšil svoje vedenie na 
4:2. Napriek trojgólovej prehre 5:2, sa aj samotný hráči cítili ako víťazi. Na turnaji 
obsadili naši hokejisti celkovo tretie miesto, pričom za najlepšieho útočníka turnaja 
bol vyhlásený Matúš Srnec.       


